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 יריב קרין  | משולחן מנהל הקהילה  

אנחנו ממשיכים לשמחתנו להיות ללא מבודדים וחולים מאומתים. השבוע נפגש צוות חירום קורונה עם הנהלת  – קורונה

קהילה לסיכום ביניים ומחשבות על עבודת הצוות גם במניעה ולא רק באירועים מרובי מבודדים )ייעודו המקורי(.                  

 ראו פירוט בפרוטוקול הנהלת קהילה המצורף.

תודה רבה לצוות שהפיק את ארועי פורים בהובלת אילת צביאל. כל הכבוד לנערי י"ב וכל בני הנוער שהפיקו בליווי  –פורים 

 המדריכים וחנה כהן תבור ארועי פורים מגוונים )כולל משלוחי מנות לצעירי מעלה גלבוע ולמרכז הקליטה(.

כפי שפרסמנו אנחנו לא מדפיסים יותר את דף המידע באופן אוטומטי לכולם. נדפיס אותו בשמחה לכל מי  –הדפסת דף מידע 

 שיבקש. אם אתם מעוניינים בעותק מודפס פנו לסיגל לויטן מזכירת המשרדים ועורכת הדף.

בהמשך לדיווח מהשבוע שעבר, יהודה לדרמן נכנס לתפקיד ניהול תשתיות כולל במעלה גלבוע.  –ניהול תשתיות מעלה גלבוע 

מתוקף תפקידו יהודה יהיה אחראי על כל היבטי התשתיות, הבינוי והאחזקה במעלה גלבוע. בין היתר גם בליווי פרויקטים של 

בינוי ותשתיות, בליווי משפחות בונות, בטיפול באחזקה של מבני ציבור וחצר בתיאום עם חברת כלים שלובים ועוד.          

יהודה מבצע חפיפה עם ארנה לברן מרכזת המשק, שוקי קרביץ מזכיר הקיבוץ, עופר מילר )שיסיים את תפקידו כמרכז בינוי  

 ותשתיות בקהילה( ואיתי. בהצלחה רבה ליהודה ולכולנו. 

אנחנו פועלים שלושה חודשים במתכונת מחודשת מאז כניסתה של חנה כהן תבור לניהול. השבוע הנהלת קהילה  –חינוך 

 נפגשה עם חנה למשוב וחשיבה על ההמשך בדגש על חידוש פעילות גם בגילאים הצעירים. ראו פירוט בפרוטוקול המצורף.

נקיים אסיפת קהילה בזום. באסיפה נציג את סיכום תהליך איתור  02:92בשעה  3.9ביום שלישי הקרוב  –אסיפת קהילה 

מנהל הקהילה החדש שבסופו קיבלה הנהלת הקהילה את ההמלצה למנות לתפקיד את צביקי וויל ונפגוש את צביקי.         

 לאחר מכן נעביר את ההחלטה על מינויו להצבעה בקלפי דיגיטלית.

 שבת שלום 

 

   

 כרמית דגן וגלית כרם בית לחיים | 

 קהילה יקרה,

 שלום וברכה.

 "החודש הזה לכם ראש חודשים, ראשון הוא לכם לחודשי השנה"

 בעזרת ה' נקיים הצבעה על הקמת הבית לחיים במעלה גלבוע,

 במהלך חודש ניסן.

 לקראת ההצבעה נחלק לתושבים מנשר בו נפרט על תוכן ההצבעה.

 

 לאור בקשות שעלו, ותחושות שלנו מהשטח, נקיים בשתי השבתות הקרובות קידושים, מוזמנים להצטרף.

בשבת הקרובה, פרשת כי תשא,  יתקיים קידוש בשכונת "ערסל הנדנדה" )ליד משפחות הרץ ועד לוי(,                                 
 עם כרמית וניצן.  המפגש יתקיים בדשא ליד הרץ. 00:22בשעה 

 עם כרמית וחן. 00:22פקודי, יתקיים קידוש בשכונת הקרווילות, בשעה  -בשבת הבאה, פרשת ויקהל

 עם יונית וגלית. )במידה וירד גשם , נעדכן במקום המפגש(. 00:22וקידוש נוסף בדשא שליד יובל ורינה לכר, בשעה 

 

 בברכת צמיחה והתחדשות

 כרמית וגלית



 בס"ד

 02006/ ועד הנהלה מס' פרוטוקול ישיבת 

 

 מתיישבי מעלה גלבוע אגודה להתיישבות קהילתית :  שם האגודה

 0.9.0200:  תאריך הישיבה

 6:  מספר חברי ועד הנהלה

 : יצחק ריבלין יו"ר, מורן מילוא, אילת צביאל, יאיר גרינבוים, משה כץ, מוריה עדן, צדוק ליפשיץ שמות המשתתפים בישיבה

 יריב קרין מנהל קהילה, דובי מילר יו"ר קיבוץ, שוקי קרביץ מזכיר קיבוץמוזמנים:

 

 סדר היום של הישיבה:

 אישור פרוטוקול

 צוות חירום קורונה

 חינוך

 מגורי עובד רפת

 

 החלטות:

 : אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  1סעיף מספר 

 החלטה : אושר

 הוטל לביצוע על ידי : יריב 

 

 : צוות חירום קורונה )בהשתתפות נעמה כץ פרויקטורית וחנה אדלר לזרוביץ(.  2סעיף מספר 

: הפרוייקטורית והצוות לצידה מונו על מנת לסייע להנהלה בניהול ארוע רב מבודדים ו/או חולים. הצוות אכן הוכיח את החלטה 
עצמו במספר ארועים כאלו. בנוסף למרות שאין הגדרת רשמית כזו בפועל הצוות משמש כגורם מייעץ מקצועי להנהלה. הוחלט  

חברי קהילה.  0-9למסד את עבודת הצוות גם בתקופת השגרה. לגרעין הצוות )נעמה כץ, חנה אדלר לזרוביץ ואורי לדל( יצורפו עוד 
 המנהלים הפעילים יצאו מהצוות באופן שוטף. 

 תפקידי הצוות: 

 *ניהול ארועים רבי מבודדים יחד עם המנהלים הפעילים. 

 *גיבוש הצעות לצעדים למניעת הדבקה בתחומי הפעילות השונים. 

 *ייעוץ באופן שוטף למנהלי הפעילויות

 *הצגת צעדים עקרוניים לאישור ההנהלה. 

 הוטל לביצוע על ידי : יריב 

 

 : חינוך )בהשתתפות חנה כהן תבור, מנהלת החינוך(  3סעיף מספר 

יב( ופעילות חלקית -: הדיון התקיים לאחר שלושה חודשי פעילות במתכונת הנוכחית. כיום יש פעילות יציבה לנוער )זהחלטה 
ד אין בכלל פעילות לאור הקושי למצוא אנשי צוות. יש להיערך לקראת חופשת -ו במתכונת של מענה לימי ג. בכיתות א-לכיתות ה

ד. תגובש בתיאום עם חנה כהן תבור, מנהלת -פסח והחופש הגדול ובשאיפה גם בימי הלימודים בדגש על מענה גם לכיתות א
ד. ייבדק מול המועצה המענה הבית ספרי -החינוך, ועדת חינוך פעילה שתסייע לה. יתקיימו שיחות תיאום ציפיות להורי כיתות א

ו או חלופה לו )יום לימודים ארוך, ימי שלישי(. בחודש מאי יתקיים דיון נוסף בהנהלה למעקב אחר ההתקדמות בפעילות  -בכיתות א
 החינוך ולהיערכות לקראת שנת החינוך הבאה.

 הוטל לביצוע על ידי : יריב

 

 : מגורי עובד רפת  4סעיף מספר 

: נחשון שטיין, מנהל הרפת, ביקש לשכן עובד רפת זמני לא דתי ביחידת הדיור של משפחת שלו. ההנהלה אישרה בעבר החלטה 
נוהל תושבות זמני כולל במקרי צרכים של הקיבוץ בעובדים זמניים. תתקיים פגישה עם העובד להצגת משמעות המגורים בישוב 

 דתי בדגש על השבת בפרהסיה. נחשון ישמש כאיש קשר להנהלת הקהילה במקרים של אי הבנות.

 הוטל לביצוע על ידי : יריב 

 



 הראל קאופמן הודעה לציבור מוועדת איכות הסביבה  | 

התקיימה ישיבה בהשתתפות יאיר מילר, ישי אונא, עמיחי ולך, שלומי כרם והראל קאופמן מוועדת איכות  9..0ביום רביעי ה 

 הסביבה, יריב קרין ארנה בשיא ושוקי קרביץ מוזמנים.

הוועדה אישרה את השינויים בתכנון מתקן הביוגז, כפי שהוצגו בישיבה הקודמת ע"י ארנה ונציגים מחברת "דוראל".     

גבוה במעט, במקום השניים המתוכננים. האישור ניתן לאחר שהוצג חומר נוסף   עיקר השינוי הוא בנייה של ריאקטור אחד,

 לבקשת הוועדה, כולל הדמיה של המתקן לאחר השינויים כפי שהוא נראה משטח המגורים ביישוב )ראו תמונה מצורפת(.

הוועדה התבקשה לאשר את השלב הבא בהצבת הטורבינות באזור הלולים הרחוקים. הסבר: במסמך ההסכמות הוחלט 

לחלק את הצבת הטורבינות לשני חלקים, כאשר יש פרק זמן של שנה בין שני השלבים )מפה מצורפת(. בין לבין תתקיים 

 בדיקה של מפגעי רעש באזורים שונים ביישוב.

בפועל, לאחר הצבת ארבע הטורבינות הראשונות התברר שאין כלל רעש חריג גם בסביבה הקרובה של הלול, ולכן הוחלט,  

בישיבה קודמת, להשהות כרגע את הבדיקה )שעלותה גבוהה(. נכון לעכשיו הקיבוץ מבקש לקדם את השלב השני ולבצע 

הזמנה של הטורבינות הנוספות. המשמעות היא קיצור בפועל של פרק הזמן שבין שני השלבים. ההקמה בפועל של הטורבינות  

 הראשונות(.  בשלב השני אמורה להתבצע בחודש ספטמבר )כשנה אחרי ההצבה של הטורבינות

הוועדה החליטה שלא להתנגד להזמנת הטורבינות, היות ולא נראה שנגרם מפגע רעש, הגם שלא עברה שנה שלמה.         

חשוב לציין שתקופת החורף שבה הרוחות החזקות ביותר נמצאת ברובה מאחורינו. בנוסף, קיימים במסמך ההסכמות כלים 

נוספים לטיפול במפגעי רעש )ואחרים( במידה ויופיעו. ההחלטה כפופה להודעה לציבור ע"מ שתתאפשר פנייה של כל מי שבכל 

 טורבינות קיימות. זאת מרגיש במטרד רעש מאותן 

 בכל שאלה או דיווח על מפגע שכזה ניתן לפנות אלי או לאחד מחברי הוועדה

 הראל קאופמן

 וועדת איכות הסביבה



   

 תבור-חנה כהןסיכום פורים ועוד...|  -משדה החינוך

אבל תוך התייחסות  -את שבוע חגיגות פורים התחלנו עם שמחת אדר מלאת ניצוצות ויחד משמח ומשמעותי מרחוק -שמחת אדר

עם מבוגרים, יולדות ומחלימי קורונה. שמחת אדר היא מסורת שהתחלנו בתש"פ ואנו מקווים שתמשיך להדהד בשנים  -אישית

הבאות... הערב נפתח במפגש ברחבת בית כנסת ועבר בין מרחבים שונים ברחבה בין שבטי בני עקיבא והרים ריקודי שמחה 

 לימונדה עם נענע ממש!!(.                                         -וחיוניות ברוכה והכל תחת הכללים )היו ריקודי כיסאות וריקודי שורות

 משם המשכנו בין בתי התושבים. תודה לכל המשתתפים, המרקידים, השמחים והמשמחים היה נהדר.

אריזות לטובת  0.3השנה באופן יותר סיזיפי, עם עשרה בתוך מבנה, במסוע אנושי רץ הכנו  -הכנת מארזי מתנות לאביונים

העולים בבית אלפא. הדבר התאפשר תודות לתקציב משימתיות של הקיבוץ ותרומה כספית של תושבי הקהילה ובהובלה של 

הרב בני, שרי קרביץ  ומאירה. תודה גם לישיבה על האכסנייה ולכל אלה שהורידו את המתנות למרכז קליטה. מדהים לראות את  

 ברכה! -העשייה המשותפת ואת הכוחות מתאחדים סביבה מכל הכיוונים

גם השנה המשכנו להדהד את הנושא החשוב שמזכיר לנו לראות את האחר ולאפשר מקום בטוח יותר  -פורים בלי נפצים

 י"ב עם הלום קרב ששיתף ונתן כלים, שיח פתוח והכרות עם הדבר.-לסובבים אותנו. השנה קיימנו שתי שיחות לכיתות ט'

היה מרגש לראות איך החברה קשובים ועד כמה הדובר מחד דיבר באופן מאוזן, סיפר ושיתף  את חוויותיו והתמודדותו כפרט, 

 ומאידך חיזק את האמירה של שירות משמעותי וערכו הרב. הלוואי ונמשיך כולנו לגלות רגישות ועין טובה לסובבים אותנו תמיד.

אחד הדברים שחשובים לנו כחינוך הוא לתת מענה גם לחברה שיצאו מהקיבוץ.          -משלוחי מנות לשכבות י"ג, י"ד, ט"ו

אנחנו רוצים לחזק את השייכות ואת החוויה שכולנו משפחה אחת גדולה. לשמחתנו אנחנו בתהליך של הקמת צוות עשיה ברשות 

יעל כרמי )נוסיף על כך במועד אחר(. בפורים הזה צוות מכיתה י' קנו, עטפו והכינו משלוחי מנות אשר נשלחו ביום החג לכל בתי  

 הבוגרים. הלוואי והתחלנו מסורת וקשר מחבר ומחבק גם עם קבוצה זו. מעלה גלבוע זה בית!

היו הדגל של חגיגות פורים לכל הנוער בישוב, במתכונת מלאה. הערב נחלק לשני חלקים,  -מסיבת פורים והגרלת משלוחי מנות

 קפסולות, אוכל אישי, סרטונים של כל שבט )היה מצויין!, אפילו הסרטון הארוך היה נהדר...(. 5 -ובסה"כ היו בו כ

 שמחת פורים אמיתית! -יישר כוח לכיתה י"ב שעל אף כל התלאות שהיו והיו, הם עמדו ביעד והייתה מסיבה נהדרת ומשמחת

 

 ו':-עדכון כיתות א'

הינו מענה שפועל מתחילת שנת הלימודים ומבוסס על ההנחיה השנתית כי בימי ג' לא יפעל לימוד  ו':-מענה יום ג' לכיתות ה'

בית ספר לשכבות אלה. עד כה הפעילות הייתה תחת תפעולי; לשמחתי נכנסה לרכז ולהפעיל את המענה לילך רובינסון הנהדרת. 

 נשמח בכם!! מוזמנים לפנות ישירות ללילך. -משתתפים. המענה נסמך גם על התנדבות הורים ומקומיים 93במענה זה רשומים 

אנחנו מאמינים כי מענה חינוכי הוא בסיס לחברה וחברתיות נכונה במרחב היישובי. הרצון שלנו ליצר מענה שכזה  -ו'-כיתות א'

אינו נבלע או נשכח, אלא נמצא בחשיבה וניסיון כל הזמן, אחת כמה וכמה לקראת חופשת פסח. לצערנו אנחנו בעיקר מתקשים 

לאתר מדריכים. ברור לנו כי על מדריך טוב קמה ונופלת קבוצה. לכן במידה ומי מכם.ן יכול להמליץ או מעוניין לקחת על עצמו  

 את התפקיד נשמח שיפנה לחנה.

בינתיים בנינו תשתית פיזית שתוכל לתת מענה רחב לכל השכבות תוך יצירת מרחבי חינוך אופציונליים בשטחים פתוחים        

 )עם צל, נקודת מים ושירותים(. לכשימצא הצוות נפעל ונפעיל בחדווה.

אנו מבינים כי יש צורך משמעותי ורב לשיח פתוח בין ההורים לביננו. לכן בשבועיים הקרובים נקבע מפגשים  -מפגשי הורים

 שכבתיים בהם נשמע, נשתף ונחשוב ביחד על פתרונות. רק ביחד ובכוחות משותפים אפשר להצליח...

  



   

  

 מה קורא בספריה? | נעמי בשיא

 (.1981-1891כך כתבה משוררת הילדים בלהה יפה ) –""שמחה רבה שמחה רבה  אביב הגיע פסח בא 

ואנו, בספריה, נשמח מאד אם תוכלו להחזיר את ספרי הספריה שסיימתם כבר מזמן לקרוא, ואולי בזמן הנקיונות  תמצאו גם  

 ספרים אבודים שמחכים לשוב למדפי הספריה. מנסיוני רב השנים, אני יודעת שהספרים אוהבים להיחבא  בין המיטה לקיר...

ואם פתחנו בשירה, אזי דעו לכם שמדפי השירה שלנו אורגנו וסודרו מחדש בידיה הנאמנות של סילבי, וכל חובבי השירה 

 מוזמנים לעיין ולשאול.

ושוב על ידי סילבי המסורה,  -שגם אגף האנגלית עבר לפני כמה חודשים "מתיחת פנים"   –מזכירה את שכבר דיווחנו עליו בעבר 

 וכבר מורגשת שם תנועת קוראים ערה יותר, הן מקרב המבוגרים והן של ילדים ונוער. 

תניחו בפתח הספריה ספרים  אלבקשה חשובה:   -ואיתו הרצון שלכם לרענן ולדלל את ספריתכם הפרטית, אז  –פסח בא 

מאוספכם הפרטי שאתם מוציאים מביתכם, מבלי קודם לתאם ולדבר אתי. אם תפנו אלי, אוכל לעזור לכם למצוא בית חם 

צלמו ושלחו לי את כריכות  –סוכן ספרים יד שניה שאני עומדת אתו בקשר(, והכי טוב  -לספרים שאתם מוציאים מהבית  )רמז

 אנא תתאמו עם סילבי.  –הספרים. נשמח גם לתרומת ספרים ראויים באנגלית 

מזכירה לכם שהנכם יכולים להינות בחינם מהאזנה לספרים מוקלטים של חברת אייקסט . יש להוריד את היישומון 

למכשירכם, ולקבל ממני קוד לקופון. כבר מספר ניכר של משפחות ממעלה גלבוע נהנות מהאפשרות הזו,  בעיקר בשנת 

 הקורונה, אז מוזמנים לפנות אלי . 

השנים הקודמות, זכינו לקבל שי מארגון הקניות של משקי בית שאן, עבור  .0-בשורה טובה עד מאד: גם השנה, כמו ב –ולבסוף 

 רכישת ספרים, והשנה הסכום אף גדול יותר משנים עברו .

קיבוצים בעמק והוא אחראי על המערכת הפיננסית האזורית ובכך משרת את  06ארגון הקניות, למי שלא יודע, מאגד בתוכו 

 הקיבוצים, התאגידים האזוריים והמערכת המונציפאלית. 

זה ממש מחמם את הלב ומשמח לדעת שארגון כזה, שהוא כלכלי במהותו, מוצא לנכון לתרום למען העשייה התרבותית 

 והחברתית  של קהילותיו ועל כך תודתנו הרבה.

 ולכן, כתמיד, אני מזמינה אתכם להציע לי כותרים חדשים לרכישה, ואעשה כמיטב יכולתי להשביע את רצון הציבור.

בברכת קריאה נעימה ובתקווה שנוכל בקרוב לחדש ימינו כקדם בספריה, לשבת בנחת ולעלעל בספרים, להסב על הכורסאות  

החדשות שהגיעו לספרית הילדים, וליהנות משעת סיפור שנמנעה מאיתנו בשנה האחרונה, וכולנו, הילדים וההורים, חסרים 



   

 חנה בן צבי גורןסדר לקראת הסדר | 

 כמיטב המסורת אחרי פורים

 מנקים ומסדרים.

 כיוון בביתנו נקיים כבר הקירות

 )כי איצקו מקפיד על זה בלי פשרות(

 ניגשתי ישר לעניין, 

 כלומר לסדר כל בלגן.

 הייתם חושבים שמדובר בארון או מגרה או מדף

 אבל לא. מדובר ביישומון החמוד ווטסאפ

 על עליבות החרוז  אני מצטערת

 אבל בכל מקרה עברתי על כל אדון וגברת.

 ממוגדרת;-כך מצאתי גברת וגברת, במשפחה דו

 מצאתי חולקים שם משפחה שני גברים

 בבית דו הורי ודו מגדרי

 הידד –ואפילו קומונה מצאתי 

 לכולם שם שֵם פרטי ושם משפחה אחד.

 )ורק שתדעו: לבת הצעירה באותה חמולה

 לא חגגו לה..( 62ואפילו  02לא מלאו 

 

 למה זה מעניין? זה לא, זה מאתגר

 לך תדע איזה שם מסתתר

 מאחורי אדון ספרנית או גברת מסגר.

 זאת לא היא שעוסק בביטוח 

 וזה לא הוא שמתקלטת במשתה נשים

 הוא לא עורכת עמודים 

 והיא לא בקטע של עיתוני יום שישי

 ומי האדון ששאלתיו איך הייתה הלידה

 )טוב, זאת שאלה לכל העדה...( 

 היא לא רפתן, הוא לא בת שלוחות

 ואפשר להמשיך כך עוד ועוד

 

 אז שירבו עלינו המברכים והברכות

 והעיקר שבֵנִי ובֵנִי 
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